

A woman with her hair in a bun is lying on her stomach on a massage table, receiving a back massage. Her eyes are closed, and she has a peaceful expression. The background is a clean, white spa environment with some flowers and a bowl of water visible in the foreground.

**Residhome**

*Apparthotel*

**Laissez-vous tenter  
par une parenthèse bien-être !**  
Treat yourself to some energising time out!

# Soins Signature / Signature Treatments

Nouveauté  
New

95€

1h\*

## Massage aux coquillages chauds / Hot sea-shell massage

Ce massage innovant alliant la pression et la douceur du coquillage favorise l'apaisement des douleurs musculaires, améliore la circulation sanguine et lymphatique pour vous procurer détente, relaxation et sensation d'évasion.

*This innovative new massage uses the gentle pressure of heated sea-shells to soothe muscle pain and improve your circulation and lymphatic drainage, leaving you rested, relaxed and refreshed!*

27€

15mn

## Relaxation Dos / Back Relaxer

Ce massage du dos est une véritable source de détente en dénouant les nœuds musculaires, il élimine le stress, l'anxiété et contribue à améliorer la posture et le maintien tout en vous ressourçant d'énergies nouvelles.

*This back massage relaxes you by releasing tightly knotted muscles, eliminating stress and anxiety and helping to improve posture and bearing – not to mention recharging your batteries with fresh new energy!*

27€

15mn

## Relaxation Visage / Face Relaxer

Bien-être et détente absolue, cette technique permet de tonifier les muscles faciaux et de relâcher les tensions. Il redonne à la peau l'éclat de la santé et vitalité du cheveu grâce au massage du cuir chevelu.

*This technique brings a feeling of total well-being and relaxation, toning your facial muscles and releasing tension. The integral scalp massage makes your skin and hair shine with health and vitality.*

\*Le temps indiqué comprend le soin ainsi que le cérémonial de détente (thé ou café).

Massage bien-être à but non thérapeutique et non médical. Les massages ne sont pas accessibles aux personnes de moins de 18 ans.

\*The time shown includes the treatment and the relaxation ceremony (tea or coffee).

Well-being massages are neither therapeutic nor medical. Massages are only available to customers aged 18 or over.

## Residhome Suites Paris Sénart\*\*\*\*

12, allée du Trait d'Union - Carré Sénart - 77127 Lieusaint

Tél. Spa Partenaire Cinq Mômes : 01 64 13 88 60 - Fax : +33 (0)1 64 13 79 00 - Email : spa.senart@residhome.com